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Bespreking Kaderbrief 2018 

4.b. Voordracht kaderbrief 2018 

 

Mw. Keur (CDA) vraagt of de gedeputeerde een positief effect verwacht voor Recreatieschap 

Plassenschap Loosdrecht wanneer PS akkoord gaan met de voorstellen voor de oostelijke 

Vechtplassen.   

 

Dhr. Klein (CU/SGP) verzoekt een nadere onderbouwing van de 3 miljoen euro voor de cofinanciering 

Europa-Efro.  

 

Dhr. Wiesehahn (VVD) constateert dat uit een analyse van ING blijkt dat de Brexit voor Noord-Holland 

grote negatieve economische consequenties gaat hebben. Hoe wordt hier de komende jaren mee 

omgegaan? Zijn er al bepaalde processen in gang gezet? De VVD kan zich prima vinden in de 

beleidsvoorstellen. 

 

Mw. Van Rooij (PvdA) meldt dat het betreffende document van ING geagendeerd staat voor het COE-

overleg van 13 juni. 

 

De voorzitter meldt dat op woensdagavond 14 juni in Lelystad een openbare bijeenkomst over de 

Randstadstrategie Brexit wordt georganiseerd. 

 

Dhr. Zoon (PvdD) constateert dat in de kaderbrief naast de IPO-afspraken over een ondergrens, geen 

extra middelen zijn gereserveerd voor Efro. Het gaat in feite om bestaande reserveringen. Heeft de 

gedeputeerde niet meer budget nodig, zoals voor de grondposities opwekking duurzame energie? 

Hierop wordt nu voornamelijk ambtelijke capaciteit ingezet. Dat geldt ook voor extra 

energiebesparingseisen. 

 

Mw. De Meij (50plus) vraagt of GS kunnen toezeggen dat het Techpoortcentre ook kan bijdragen aan 

het bijscholen van (oudere) werkzoekenden. Graag ontvangt men een terugkoppeling van GS over 

concrete plannen.  

 

Gedeputeerde Tekin constateert dat de vraag van het CDA over Plassenschap Loosdrecht te 

prematuur is. Deze vraag zal wel een rol gaan spelen zodra men aan de slag gaat met de oostelijke 

Vechtplassen. De Techpoort is een unieke samenwerking tussen het Nova college en Tata Steel en is 

ook gericht op her- en bijscholing van personeel. Hij zal hierover meer informatie aanleveren. 

 

Gedeputeerde Bond meldt dat men uitgebreid terugkomt op de gevolgen van de Brexit bij de 

actualisatie van het economische provinciale beleid in oktober 2017.  

 

Gedeputeerde Loggen meldt dat het Plassenschap actief betrokken is geweest bij de planvorming ten 

behoeve van de kaderbrief, zij zijn dus goed op de hoogte en hebben zich gecommitteerd. Men 

verwacht in 2017/2018 meer aanvragen te ontvangen voor Efro-middelen, daarom is het bedrag van 

3 miljoen euro opgenomen.   

 

Gedeputeerde Van der Hoek heeft geen plannen om eigen grondposities in te zetten voor duurzame 

opwekking. Het Rijk is nu aan zet bij de energiebesparing. 

 

Tweede termijn 

 

Mw. Keur (CDA) verzoekt een kwantificering van de bijdrage van de provincie aan Plassenschap 

Loosdrecht.  

 

Gedeputeerde Tekin zal zijn best doen om aan dit verzoek te voldoen.  

 


